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Z Á P I S N I C A 

z X. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Pečovská Nová Ves 

 konaného dňa 11.8.2023 v Pečovskej Novej Vsi 

 

 
 

Program:      podľa pozvánky v prílohe 

Prítomní:      podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní:  Martin Šoltýs, Mgr. Viera Horňáková do bodu 6.1 

Verejnosť:     Ján Janič do bodu 14.3, Anna Janičová do bodu 14.3, Mgr. Oľga  

                      Dujavová do bodu 14.3. 
                         

K bodu č. 1 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len „OZ“) otvoril a viedol PhDr. Jaroslav 

Dujava, starosta obce. Ospravedlnil neprítomnosť poslanca OZ Martina Šoltýsa z dôvodu jeho 

pracovnej cesty v zahraničí. Poslankyňa OZ Mgr. Viera Horňáková svoju neprítomnosť 

vopred neospravedlnila. 

Starosta obce konštatoval, že fyzicky je prítomných 7 poslancov OZ z celkového 

počtu 9 poslancov OZ.  OZ je uznášania schopné.  

 

 

K bodu č. 2 

V predmetnom bode programu starosta obce predstavil program X. zasadnutia OZ, 

ktorý bol uvedený na pozvánke, ktorá tvorí prílohu zápisnice, bola poslancom OZ 

v dostatočnom predstihu doručená a súčasne bola zverejnená na úradnej tabuli a na webovej 

stránke obce. Zo strany poslancov OZ neodzneli žiadne návrhy na doplnenie programu, resp. 

jeho zmenu.  

 

Navrhnutý program:   

1. Otvorenie 

2. Návrh na schválenie programu X. zasadnutia OZ 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Voľba návrhovej komisie 

5. Správy z rokovania komisií 

6. Správy hlavnej kontrolórky obce Pečovská Nová Ves o vykonaných kontrolách 

7. Informácia o plnení rozpočtu obce Pečovská Nová Ves za rok 2023 k 30.6.2023 

8. Monitorovacia správa programového rozpočtu obce Pečovská Nová Ves k 30.6.2023 

9. Návrh na schválenie podania žiadosti o poskytnutie dotácie z výzvy vyhlásenej Úradom 

vlády SR s názvom „Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie na podporu 

sociálnych a kultúrnych potrieb a riešenia mimoriadne nepriaznivých situácií rómskej 

komunity na rok 2023“ na financovanie projektu s názvom „Sanácia havarijného 

technického stavu bytového na ul. Rómskej 589/11 v Pečovskej Novej Vsi“ 

10. Návrh na schválenie podania žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku  

v rámci výzvy PSK-MIRRI-003-2023-DV-EFRR, vyhlásenej riadiacim orgánom PSK - 

Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR s názvom „Výzva na 

predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na rekonštrukciu a modernizáciu 

základných škôl na financovanie projektu s názvom „Rekonštrukcia a modernizácia         

ZŠ s MŠ Pečovská Nová Ves – I. etapa“ 
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11. Návrh na schválenie finančného príspevku pre žiakov s trvalým pobytom v obci 

Pečovská Nová Ves, prvýkrát nastupujúcich do 1. ročníka ZŠ s MŠ Pečovská Nová Ves 

v školskom roku 2023/2024 

12. Návrh na úpravu rozpočtu obce Pečovská Nová Ves na rok 2023 rozpočtovým opatrením 

č. 4/2023 

13. Doručené podania 

14. Rôzne 

15. Otázky poslancov OZ 

16. Otázky a podnety občanov 

17. Záver   

  

Uznesenie č. 152/2023 

  Obecné zastupiteľstvo Obce Pečovská Nová Ves podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.   

schvaľuje  

 

program rokovania X. zasadnutia OZ. 

 

Hlasovanie : Za  7                             Proti     0                                   Zdržal sa       0 

 

Poslanci OZ schválili program  rokovania X. zasadnutia OZ. 

 

 

K bodu č. 3  

 Za zapisovateľku bola určená Mgr. Eva Kolcunová, referentka organizačného 

oddelenia OcÚ, za overovateľov boli určení poslanci OZ Ján Antol a Bc. Mária Bečaverová.  

  Poslanci OZ zobrali na vedomie určenie overovateľov zápisnice. 

 

Uznesenie č. 153/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pečovská Nová Ves podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.   

berie na vedomie  

 

určenie overovateľov zápisnice Jána Antola a Bc. Máriu Bečaverovú.  

                                                              

Hlasovanie : Za  7                             Proti     0                                   Zdržal sa       0 

                           

 

 

K bodu č. 4 
 Rokovanie pokračovalo voľbou návrhovej komisie, do ktorej boli zvolení:  Ing. Štefan 

Tall, Ing. Gabriela Kochanová a Júlia Čerkalová. 

Poslanci OZ zvolili zloženie členov návrhovej komisie. 
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Uznesenie č. 154/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pečovská Nová Ves podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

volí   

 

návrhovú komisiu v zložení:  Ing. Štefan Tall, Ing. Gabriela Kochanová a Júlia Čerkalová. 

                                                               

Hlasovanie : Za  7                             Proti     0                                   Zdržal sa       0 

 

 

K bodu č. 5  

 V tomto bode bola prítomnými predsedami komisií prezentovaná činnosť odborných 

komisií pri OZ za obdobie od VIII. zasadnutia OZ konaného 23.6.2023 doposiaľ.  

5.1 Komisia    ekonomická,   kontroly       a   správy   obecného      majetku, podnikateľskej 

činnosti, riešenia  nezamestnanosti podľa vyjadrenia predsedu komisie Ing. Štefana Talla,  

v  posudzovanom  období  nezasadala. 

5.2 Komisia výstavby, územného plánovania, rozvoja bývania, dopravy, regionálneho 

rozvoja, životného prostredia, poľnohospodárstva, riešenia protipovodňových opatrení 

podľa vyjadrenia predsedu komisie Petra Novického v posudzovanom období nezasadala. 

5.3 Komisia pre vzdelávanie, kultúru a šport, prácu s mládežou, spoločenskými a záujmovými 

organizáciami, prácu s Rómami podľa vyjadrenia predsedu komisie Jána Antola 

v posudzovanom období komisia zasadala 4.8.2023 a zaoberala sa prípravou 25. ročníka 

Pečovskonovoveského remeselného jarmoku. 

5.4 Komisia sociálna,  zdravotná, starostlivosti o dôchodcov, ochrany verejného poriadku,  

riešenia medziľudských vzťahov podľa vyjadrenia jej predsedu  Ing. Radoslava Lipjanca 

v posudzovanom období komisia nezasadala. 

5.5 Komisia bytová podľa vyjadrenia jej predsedu  Ing. Radoslava Lipjanca v posudzovanom 

období komisia nezasadala. 

5.6 Predsedníčka komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone verejných funkcií Bc. 

Mária Bečaverová informovala, že v posudzovanom období komisia nezasadala.  

 Poslanci OZ zobrali správy o činnosti odborných komisií na vedomie. 

 

Uznesenie č. 155/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pečovská Nová Ves podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie  

 

správy o činnosti odborných komisií pri OZ za obdobie od VIII. zasadnutia OZ konaného dňa 

23.6.2023 do 11.8.2023. 

 

Hlasovanie : Za  7                             Proti     0                                   Zdržal sa       0 

 

 

K bodu č. 6  

 V tomto bode programu hlavná kontrolórka obce Pečovská Nová Ves Ing. Mária 

Galeštoková predniesla správy o vykonaných kontrolách: 

6.1 Správu o výsledku kontroly plnenia uznesení OZ v Pečovskej Novej Vsi pred konaním 

každého obecného zastupiteľstva. Konštatovala, že na IX. zasadnutí OZ bolo prijatých  6 

uznesení. Uznesenia boli podpísané 7.7.2023.  
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 V tomto bode programu sa na zasadnutie OZ dostavila poslankyňa OZ Mgr. Viera 

Horňáková. 

Poslanci OZ zobrali správu o vykonaní kontroly na vedomie. 

 

Uznesenie č. 156/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pečovská Nová Ves podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie  

 

správu hlavnej kontrolórky obce Pečovská Nová Ves Ing. Márie Galeštokovej o výsledku 

kontroly plnenia uznesení OZ v Pečovskej Novej Vsi pred konaním každého obecného 

zastupiteľstva.  

 

Hlasovanie : Za  7                            Proti     0                                   Zdržal sa       1 

                                                                                                      (Mgr. Viera Horňáková) 

 

6.2 Správu o výsledku kontroly s názvom „Náhodná kontrola pokladničnej hotovosti v zmysle 

§ 29 zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve v z. n. p..“ Uviedla, že kontrola bola vykonaná v 

súlade s § 18d a 18e zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

a v súlade s uznesením obecného zastupiteľstva zo dňa 23.06.2023 č. 114/2023. Predmetom 

kontroly bolo zistiť skutočný stav pokladničnej hotovosti so stavom podľa účtovných 

záznamov. Cieľom kontroly bolo preveriť postup účtovania účtovnej jednotky pri platbách 

v hotovosti a dodržiavanie zákona 431/2002 Z. z. o účtovníctve v sledovanom období - 

v náhodne vybraný dátum v II. polroku 2023. Vykonanou kontrolou bolo zistené, že 

v pokladni obecného úradu sa nachádzala aktuálna hotovosť v bankovkách a minciach. 

Prepočítaná pokladničná hotovosť súhlasila so zostatkom uvedeným v pokladničnej knihe. 

Povinná osoba pri vedení pokladne postupovala v súlade s ustanoveniami zákona č. 431/2002 

Z. z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov, a vnútornom predpise obce o vedení 

pokladne. 

Poslanci OZ zobrali správu o vykonaní kontroly na vedomie. 

 

Uznesenie č. 157/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pečovská Nová Ves podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie  

 

správu hlavnej kontrolórky obce Pečovská Nová Ves Ing. Márie Galeštokovej o výsledku 

kontroly s názvom „Náhodná kontrola pokladničnej hotovosti v zmysle § 29 zákona č. 

431/2002 Z. z. o účtovníctve v z. n. p..“.  

 

Hlasovanie : Za  7                            Proti     0                                   Zdržal sa       1 

          (Júlia Čerkalová) 

 

6.3 Správu o výsledku kontroly na všetkých odberných miestach, porovnanie spotreby 

elektrickej energie a spotreby zemného plynu za roky 2021 a 2022. Uviedla, že kontrola bola 

vykonaná v súlade s § 18d a 18e zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov a v súlade s uznesením obecného zastupiteľstva zo dňa 23.06.2023 č. 

114/2023. Predmetom kontroly bolo vyhodnotenie spotreby energií za sledované obdobie 

rokov 2021 a 2022. Cieľom kontroly bolo zistiť úsporu, resp. nadspotrebu spotreby energií na 

všetkých odberných miestach v obci. Vykonanou kontrolou bolo zistené, že na základe 
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informácií z www.energieportal.sk a vyjadrení MH Teplárensky holding vykurovacia sezóna 

2021/2022 trvala v priemere 243 dní, čo je v porovnaní s predchádzajúcou sezónou 

v priemere o 19 dní dlhšie. Priemerná teplota vo vykurovacom období bola približne o 0,4ºC 

vyššia ako vlani.  Spotreba tepla bola vo vykurovacej sezóne 2021/2022 celoslovensky o 10% 

nižšia ako predchádzajúca vykurovacia sezóna. Súčasťou výsledku kontroly sú aj tabuľky 

s uvedením konkrétnych odberných miest, spotreby energií a nákladov za energie. 

Poslanci OZ zobrali správu o vykonaní kontroly na vedomie. 

 

Uznesenie č. 158/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pečovská Nová Ves podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie  

 

správu hlavnej kontrolórky obce Pečovská Nová Ves Ing. Márie Galeštokovej o výsledku 

kontroly na všetkých odberných miestach, porovnanie spotreby elektrickej energie a spotreby 

zemného plynu za roky 2021 a 2022  v obci Pečovská Nová Ves.   

 

Hlasovanie : Za  8                            Proti     0                                   Zdržal sa       0 

 

 

K bodu č. 7  

V tomto bode programu starosta obce informoval prítomných o plnení rozpočtu obce 

Pečovská Nová Ves na rok 2023 k 30.6.2023. Uviedol, že bežné príjmy obce k 30.6.2023 

predstavovali sumu 1 974 686,01 Eur, kapitálové príjmy sumu 282 960,44 Eur, finančné 

príjmy sumu 162 027,34 Eur, spolu príjmy obce predstavovali sumu 2 419 673,79 Eur, príjmy 

ZŠ s MŠ  spolu sumu 57 857,21 Eur, príjmy spolu sumu 2 477 531,00   Eur. Bežné výdavky 

obce predstavovali sumu  566 896,83 Eur, kapitálové výdavky obce sumu 383 109,36 Eur, 

finančné výdavky obce sumu 131 892,56 Eur, výdavky obce spolu predstavovali 1 081 898,75 

Eur, bežné výdavky ZŠ s MŠ spolu sumu 946 701,13 Eur, výdavky spolu sumu 2 028 599,88 

Eur.  

Poslanci OZ zobrali informáciu starostu obce o plnení rozpočtu obce Pečovská Nová 

Ves k 30.6.2023 na vedomie.  

 

Uznesenie č. 159/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pečovská Nová Ves podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie  

 

informáciu starostu obce Pečovská Nová Ves o čerpaní rozpočtu obce Pečovská Nová Ves na 

rok 2023 k 30.6.2023. 

 

Hlasovanie : Za  8                            Proti     0                              Zdržal sa       0 

 

 

K bodu č. 8  
  V tomto bode programu pracovníčka organizačného oddelenia Mgr. Eva Kolcunová 

oboznámila prítomných s  Monitorovacou správou programového rozpočtu obce Pečovská 

Nová Ves k 30.6.2023.  

   Poslanci OZ zobrali na vedomie Monitorovaciu správu programového rozpočtu obce 

Pečovská Nová Ves k 30.6.2023.  

http://www.energieportal.sk/
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Uznesenie č. 160/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pečovská Nová Ves podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

 

Monitorovaciu správu programového rozpočtu obce Pečovská Nová Ves k 30.6.2023.  

 

Hlasovanie : Za  8                             Proti     0                              Zdržal sa       0 

 

 

K bodu č. 9 

   V predmetnom bode programu starosta obce predniesol návrh na schválenie podania 

žiadosti obcou Pečovská Nová Ves o poskytnutie nenávratnej dotácie v rámci výzvy 

vyhlásenej Úradom vlády SR s názvom „Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

dotácie na podporu sociálnych a kultúrnych potrieb a riešenia mimoriadne nepriaznivých 

situácií rómskej komunity na rok 2023“ na financovanie projektu s názvom „Sanácia 

havarijného technického stavu bytového domu na ul. Rómskej 589/11 v Pečovskej Novej 

Vsi“. Informoval, že suma spoluúčasti obce na projekte vo výške 8 699,20 Eur je rozdielom 

všetkých doterajších nákladov obce na zabezpečenie bývania pre obyvateľov z bytového 

domu na ul. Rómskej 589/11 v Pečovskej Novej Vsi po vyhlásení mimoriadnej situácie dňa 

11.4.2023 vo výške 28 699,20 Eur a požadovanej maximálne možnej dotácie žiadanej obcou 

vo výške 20 000,00 Eur. Všetky náklady už boli obcou uhradené a teraz si mienime spätne 

uplatniť maximálnu možnú časť (pozn. 20 000,00 Eur) na preplatenie. 

   Poslanci OZ schválili podanie žiadosti obcou Pečovská Nová Ves o poskytnutie 

nenávratnej dotácie na financovanie  projektu s názvom „Sanácia havarijného technického 

stavu bytového domu na ul. Rómskej 589/11 v Pečovskej Novej Vsi“. 

 

Uznesenie č. 161/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pečovská Nová Ves podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

schvaľuje  

 

 podanie žiadosti o poskytnutie nenávratnej dotácie vo výške 20 000.- Eur (slovom: 

dvadsaťtisíc Eur) na financovanie projektu s názvom „Sanácia havarijného technického 

stavu bytového domu na ul. Rómskej 589/11 v Pečovskej Novej Vsi“ v rámci výzvy 

vyhlásenej Úradom vlády SR s názvom „Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

dotácie na podporu sociálnych a kultúrnych potrieb a riešenia mimoriadne nepriaznivých 

situácií rómskej komunity na rok 2023“, ktorého ciele sú v súlade s Územným plánom 

obce Pečovská Nová Ves v znení jeho Dodatkov a zmien č. 1 a Plánom sociálneho 

a hospodárskeho rozvoja obce Pečovská Nová Ves, 

 

 zabezpečenie spolufinancovania projektu obcou Pečovská Nová Ves vo výške 8 699,20 

Eur 

 

 zabezpečenie financovania rozdielu medzi celkovými výdavkami projektu a celkovými 

oprávnenými výdavkami projektu. 

 

Hlasovanie : Za       8                        Proti     0                              Zdržal sa       0                                                                                                 
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K bodu č. 10 

   V predmetnom bode programu starosta obce predniesol návrh na schválenie podania 

žiadosti obcou Pečovská Nová Ves o poskytnutie nenávratného finančného príspevku  v rámci 

výzvy PSK-MIRRI-003-2023-DV-EFRR, vyhlásenej riadiacim orgánom PSK – Ministerstvo 

investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR s názvom „Výzva na predkladanie 

žiadostí o nenávratný finančný príspevok na rekonštrukciu a modernizáciu základných škôl 

na financovanie  projektu s názvom „Rekonštrukcia a modernizácia ZŠ s MŠ Pečovská Nová 

Ves – I. etapa“. 

  Poslanci OZ schválili podanie žiadosti obcou Pečovská Nová Ves o poskytnutie 

nenávratnej dotácie na financovanie projektu s názvom „Rekonštrukcia a modernizácia        

ZŠ s MŠ Pečovská Nová Ves – I. etapa“. 

 

Uznesenie č. 162/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pečovská Nová Ves podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

schvaľuje  

 

podanie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku  v rámci výzvy PSK-

MIRRI-003-2023-DV-EFRR, vyhlásenej riadiacim orgánom PSK - Ministerstvo investícií, 

regionálneho rozvoja a informatizácie SR s názvom „Výzva na predkladanie žiadostí 

o nenávratný finančný príspevok na rekonštrukciu a modernizáciu základných škôl na 

financovanie projektu s názvom „Rekonštrukcia a modernizácia  ZŠ s MŠ Pečovská Nová 

Ves – I. etapa“, ktorého ciele sú v súlade s Územným plánom obce Pečovská Nová Ves 

v znení jeho Dodatkov a zmien č. 1 a Plánom sociálneho a hospodárskeho rozvoja obce 

Pečovská Nová Ves, 

 

 zabezpečenie spolufinancovania projektu obcou Pečovská Nová Ves vo výške 8 % 

z celkových oprávnených výdavkov projektu, 

 

 zabezpečenie financovania rozdielu medzi celkovými výdavkami projektu a celkovými 

oprávnenými výdavkami projektu. 

 

Hlasovanie : Za  8                             Proti     0                              Zdržal sa       0                                                                                                 

 

 

K bodu č. 11 

   V predmetnom bode programu starosta obce predniesol návrh na schválenie 

finančného príspevku pre žiakov s trvalým pobytom v obci Pečovská Nová Ves, prvýkrát 

nastupujúcich do 1. ročníka ZŠ s MŠ Pečovská Nová Ves v školskom roku 2023/2024 vo 

výške 30.- Eur/žiak.  

   V diskusii k predmetnému bodu programu vystúpil poslanec OZ Ing. Štefan Tall, 

ktorý sa informoval či je zámerom finančnej podpory dať prostriedky do rúk rodičom. 

Starosta obce ho informoval, že peniaze v rámci ZŠ s MŠ Pečovská Nová Ves budú 

poskytnuté škole, ktorá zdokladuje účelnosť vynaloženia prostriedkov, v prípade detí, ktoré 

prvýkrát budú navštevovať 1. ročník základnej školy v školskom roku 2023/2024 mimo            

ZŠ s MŠ Pečovská Nová Ves budú finančné prostriedky poskytnuté ich rodičom po 

preukázaní účelnosti ich vynaloženia.  

   Hlavná kontrolórka obce informovala, že v prípade ak tento príspevok bude 

jednorazový postačuje schválenie uznesenia OZ v danom prípade, ak sa to bude opakovať aj 

v následné roky, je potrebné k tomu pripraviť samostatné VZN. 
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   Poslanci OZ prejednali návrh a schválili finančný príspevok pre žiakov s trvalým 

pobytom v obci Pečovská Nová Ves, prvýkrát nastupujúcich do 1. ročníka základnej školy 

v školskom roku 2023/2024 vo výške 30.- Eur/žiak.  

 

Uznesenie č. 163/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pečovská Nová Ves podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

schvaľuje  

 

poskytnutie finančného príspevku obcou Pečovská Nová Ves pre žiakov s trvalým pobytom 

v obci Pečovská Nová Ves, prvýkrát nastupujúcich do 1. ročníka v školskom roku 2023/2024 

vo výške 30.- Eur/žiak. 

 

Hlasovanie : Za  8                             Proti     0                              Zdržal sa       0      

                

                                                                        

K bodu č. 12 

   V úvodnej časti predmetného bodu programu starosta obce predniesol návrh na 

čerpanie rezervného fondu obce Pečovská Nová Ves na vyhotovenie projektovej 

dokumentácie pre stavbu „Obnova a zvýšenie odolnosti pamiatkovo chránenej budovy OcÚ 

v Pečovskej Novej Vsi na ul. Hlavnej 64/33 s príslušenstvom“, ktorej príprava je v súlade so 

schváleným zámerom obnovy historickej budovy obecného úradu. 

   V ďalšej časti programu starosta obce predniesol návrh na zmenu rozpočtu obce 

Pečovská Nová Ves na rok 2023 rozpočtovým opatrením  č. 4/2023. Detailne pomenoval a 

vysvetlil jednotlivé položky návrhu. Osobitne informoval o tom, že dve z položiek návrhu 

zmeny rozpočtu je aj dar od konkrétnej osoby z USA, ktorá pravidelne navštevuje našu obec  

a na diaľku sa stará o židovský cintorín na ul. Na Trubalovec. Dar predstavuje krytie nákladov 

obce na kosenie a údržbu židovského cintorína a polovicu nákladov na vybudovanie pomernej 

časti novej miestnej komunikácie na ul. Na Trubalovec, ktorá v rámci podporeného projektu 

„Dobudovanie ZTI MRK v obci Pečovská Nová Ves“ v rozsahu SO-01 Miestna komunikácia 

k židovskému cintorínu obci nebola uznaná ako oprávnený náklad. Konkrétne sa jedná o úsek 

od osady po vstup na židovský cintorín. 

   Poslanci OZ prejednali a schválili zmenu rozpočtu obce Pečovská Nová Ves na rok 

2023 rozpočtovým opatrením  č. 4/2023.  

 

Uznesenie č. 164/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pečovská Nová Ves podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

schvaľuje  

 

čerpanie finančných prostriedkov fondu na bývanie obce Pečovská Nová Ves na prevod 

finančných prostriedkov z rezervného fondu v celkovej sume 20 400,- Eur a čerpanie 

finančných prostriedkov z fondu na bývanie v celkovej sume 20 400, Eur, pričom finančné 

prostriedky budú použité na financovanie vyhotovenia projektovej dokumentácie pre stavbu 

„Obnova a zvýšenie odolnosti pamiatkovo chránenej budovy OcÚ v Pečovskej Novej Vsi na 

ul. Hlavnej 64/33 s príslušenstvom“, ktorej príprava je v súlade so schváleným zámerom 

obnovy historickej budovy obecného úradu v Pečovskej Novej Vsi. 

  

Hlasovanie : Za  8                             Proti     0                              Zdržal sa       0 
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Uznesenie č. 165/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pečovská Nová Ves podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

schvaľuje  

 

rozpočtové opatrenie obce Pečovská Nová Ves č. 4/2023 zo dňa 11.8.2023 s úpravami 

spočívajúcimi v prekročení príjmov v celkovej sume 171 800.-  Eur  a v prekročení výdavkov 

v celkovej sume 171 800.- Eur, pričom rozpočet zostáva vyrovnaný na celkovú sumu       

5 981 500.-  Eur. 

 

Hlasovanie : Za  8                             Proti     0                              Zdržal sa       0                                                                                                 

 

 V tejto časti zasadnutia OZ starosta obce ohlásil prestávku v rokovaní OZ v trvaní 15 

minút. 

 Po uplynutí 15 minútovej prestávky pokračovalo rokovanie X.  zasadnutia OZ. 

 

 

K bodu č. 13 

V tomto bode programu poslanci OZ prejednali doručené podania: 

13.1  Poslanci OZ schválili uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena a následne zmluvy o zriadení vecného bremena pre PhDr. Klaudiu Komorníkovú, r. 

Andrášovú, nar. 4.1.1995, bytom ul. Kvetná 227/28, 082 56 Pečovská Nová Ves, vlastníčku 

parciel registra KN-C 365/4 a 365/4, zapísaných na LV 2303, k.ú. Pečovská Nová Ves, 

nachádzajúcich sa na ul. Kvetnej v Pečovskej Novej Vsi, na uloženie vodovodnej 

a kanalizačnej prípojky na parcele registra KN-C 405/1, zapísanej na LV 1116, k.ú. Pečovská 

Nová Ves vo vlastníctve obce Pečovská Nová Ves z dôvodu napojenia novostavby rodinného 

domu budovanej na parcele registra KN-C 365/5 na verejnú vodovodnú a kanalizačnú sieť za 

podmienky, že všetky finančné náklady spojené s vypracovaním geometrického plánu na 

zriadenie vecného bremena, úhrady poplatkov spojených s overením podpisov povinného 

z vecného bremena na zmluve o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena a následne na 

zmluve o zriadení vecného bremena a poplatkov za podanie návrhu na vklad zmluvy 

o zriadení vecného bremena do katastra nehnuteľností bude znášať oprávnený z vecného 

bremena. 

 

Uznesenie č. 166/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pečovská Nová Ves podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

 schvaľuje   

 

uzavretie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena a následne uzavretie zmluvy 

o zriadení vecného bremena na uloženie vodovodnej a kanalizačnej prípojky na pozemku vo 

vlastníctve obce Pečovská Nová Ves, konkrétne parcele registra KN-C 405/1, zapísanej na 

LV 1116, k.ú. Pečovská Nová Ves, z dôvodu napojenia novostavby rodinného domu 

budovanej na parcele registra KN-C 365/5, na ul. Kvetnej v Pečovskej Novej Vsi na verejnú 

vodovodnú a kanalizačnú sieť v prospech vlastníčky pozemku PhDr. Klaudie Komorníkovej, 

r. Andrášovej, nar. 4.1.1995, bytom ul. Kvetná 227/28, 082 56 Pečovská Nová Ves, za 

podmienky, že všetky finančné náklady spojené s vypracovaním geometrického plánu na 

zriadenie vecného bremena, úhrady poplatkov spojených s overením podpisov povinného 

z vecného bremena na zmluve o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena a následne na 

zmluve o zriadení vecného bremena a poplatkov za podanie návrhu na vklad zmluvy 
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o zriadení vecného bremena do katastra nehnuteľností bude znášať oprávnený z vecného 

bremena. 

 

Hlasovanie : Za  8                           Proti     0                              Zdržal sa       0  

 

13.2  Poslanci OZ prejednali žiadosť Občianskeho združenia SOKOĽ – Minčol, Kyjov 250 

o poskytnutie finančných prostriedkov na jeho činnosť – nákup ratraku na úpravu lyžiarskych 

bežeckých tratí v katastri obcí Kyjov a Kamenica doručenú na OcÚ dňa 10.7.2023 a zobrali ju 

na vedomie. Obec nevyhovie žiadosti a neposkytne žiadne finančné prostriedky žiadateľovi. 

 

Uznesenie č. 167/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pečovská Nová Ves podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

 berie na vedomie   

 

žiadosť Občianskeho združenia SOKOĽ – Minčol, Kyjov 250 o poskytnutie finančných 

prostriedkov na jeho činnosť – nákup ratraku na úpravu lyžiarskych bežeckých tratí v katastri 

obcí Kyjov a Kamenica. 

 

Hlasovanie : Za      8                        Proti     0                              Zdržal sa       0  

 

13.3 Poslanci OZ prejednali žiadosť obyvateľov ul. Ľutinskej v Pečovskej Novej Vsi 

o neodkladné riešenie problémov so zaplavovaním ul. Ľutinskej vodou po dažďoch.  

 V diskusii vystúpil poslanec OZ Ing. Radoslav Lipjanec, ktorý informoval o situácii na 

predmetnej ulici, ktorú si osobne prešiel. Starosta obce informoval prítomných 

o vykonávaných opatreniach obce po posledných dvoch väčších dažďoch (komunikácia 

a prijaté opatrenia so spoločnosťou MOSUPO s.r.o., opatrenia so SaÚC PSK, oblasť Prešov, 

pracovisko Lipany, vyčistenie priekop, úprava krajníc cesty III/3183, monitoring polí nad 

hospodárskym dvorom, z ktorého je zrejme, že ulicu zaplavuje dažďová voda z polí, a i.), 

pomenoval aj konkrétne prípady obyvateľov dotknutej ulice, ktorí nezadržiavajú dažďovú 

vodu zo striech rodinných domov na svojich pozemkoch, vypúšťajú ju na verejné 

priestranstvo a navrhol poslancom OZ, aby po skončení zasadnutia sa spoločne odobrali na ul. 

Ľutinskú a reálne posúdili situáciu opísanú v podaní na mieste. Poslanci OZ súhlasili 

s návštevou ul. Ľutinskej po ukončení zasadnutia OZ.  

Poslanci OZ zobrali na vedomie žiadosť  obyvateľov ul. Ľutinskej v Pečovskej Novej 

Vsi o neodkladné riešenie problémov so zaplavovaním ul. Ľutinskej vodou po dažďoch.  

 

Uznesenie č. 168/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pečovská Nová Ves podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

 

žiadosť obyvateľov ul. Ľutinskej v Pečovskej Novej Vsi o neodkladné riešenie problémov so 

zaplavovaním ul. Ľutinskej vodou po dažďoch.  

 

Hlasovanie : Za   8                             Proti     0                              Zdržal sa       0   
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K bodu č. 14 

 V tomto bode programu poslanci OZ prejednali: 

14.1  Poslanci OZ schválili zámer majetkovoprávneho vysporiadania majetku obce Pečovská 

Nová Ves v súvislosti so zámerom obce Pečovská Nová Ves vybudovať verejno-prospešnú 

stavbu - novú miestnu komunikáciu s parkoviskom na ulici Mlynskej okolo cintorína, 

konkrétne zámenou parcely registra KN-C 1471/26, výmera 97 m2, druh - zastavaná plocha 

a nádvorie, zapísanej na LV 1116, k. ú. Pečovská Nová Ves vo vlastníctve obce Pečovská 

Nová Ves, na ktorej sa nachádza stavba kaplnky sv. Márie Goretti na ul. Rómskej v Pečovskej 

Novej Vsi, ktorú má toho času v dlhodobom nájme od obce Rímskokatolícka farnosť sv. 

Ondreja v Pečovskej Novej Vsi za budúcou stavbou dotknutý pozemok - parcelu registra KN-

C 59/3, výmera 198 m2, druh - ostatná plocha, zapísanej na LV 1401, k. ú. Pečovská Nová 

Ves vo vlastníctve Rímskokatolíckej farnosti sv. Ondreja v Pečovská Nová Ves a doplatok za 

rozdiel vo výmere zamieňané pozemky obcou Pečovská Nová Ves. Obec Pečovská Nová Ves 

ako žiadateľ o majetkovoprávne vysporiadanie parcely pod budúcou verejnoprospešnou 

stavbou uhradí všetky náklady spojené s overením podpisov predávajúceho, správne poplatky 

spojené s prevodom vlastníckeho práva na katastrálnom odbore Okresného úradu v Sabinove, 

prípadne iné náklady spojené s prípadným geodetickým zameraním pozemku a podobne.  

 Poslanci OZ schválili zámer majetkovoprávneho vysporiadania majetku obce 

Pečovská Nová Ves - parcely registra KN-C 1471/26, výmera 97 m2, druh - zastavaná plocha 

a nádvorie, zapísanej na LV 1116, k. ú. Pečovská Nová Ves vo vlastníctve obce Pečovská 

Nová Ves zámenou za parcelu registra KN-C 59/3, výmera 198 m2, druh - ostatná plocha, 

zapísanej na LV 1401, k. ú. Pečovská Nová Ves vo vlastníctve Rímskokatolíckej farnosti sv. 

Ondreja v Pečovská Nová Ves a doplatok za rozdiel vo výmere zamieňaných pozemkov 

obcou Pečovská Nová Ves. 

 

Uznesenie č. 169/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pečovská Nová Ves podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

 schvaľuje   

 

zámer majetkovoprávneho vysporiadania majetku obce Pečovská Nová Ves - parcely registra 

KN-C 1471/26, výmera 97 m2, druh - zastavaná plocha a nádvorie, zapísanej na LV 1116, k. 

ú. Pečovská Nová Ves vo vlastníctve obce Pečovská Nová Ves zámenou za parcelu registra 

KN-C 59/3, výmera 198 m2, druh - ostatná plocha, zapísanej na LV 1401, k. ú. Pečovská 

Nová Ves vo vlastníctve Rímskokatolíckej farnosti sv. Ondreja v Pečovskej Novej Vsi 

a doplatok za rozdiel vo výmere zamieňaných pozemkov obcou Pečovská Nová Ves, pričom 

zámer bude realizovaný z titulu hodného osobitného zreteľa - pripravovanej výstavby 

verejno-prospešnej stavby - novej miestnej komunikácie s parkoviskom na ulici Mlynskej 

okolo cintorína a výstavby novej materskej školy na ul. Mlynskej s kapacitou 160 detí.  

 

Hlasovanie : Za  8                           Proti     0                              Zdržal sa       0  

 

14.2  Poslanci OZ schválili doplnenie ďalšieho člena komisie sociálnej, zdravotnej, 

starostlivosti o dôchodcov, ochrany verejného poriadku,  riešenia medziľudských vzťahov na 

návrh Ing. Radoslava Lipjanca, predsedu komisie. 
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Uznesenie č. 170/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pečovská Nová Ves podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

schvaľuje  

doplnenie člena komisie sociálnej, zdravotnej, starostlivosti o dôchodcov, ochrany verejného 

poriadku,  riešenia medziľudských vzťahov o členku Danielu Mišenčíkovú. 

                                                            

Hlasovanie : Za  8                             Proti     0                                   Zdržal sa       0          

 

14.3   Starosta obce informoval poslancov OZ o podaní s titulom „Neriešenie mojej situácie“ 

doručeného na OcÚ dňa 10.8.2023 Jánom Janičom, bytom ul. Kostolná 50, Pečovská Nová 

Ves. Menovaný sa v podaní sťažuje na postup stavebnej komisie pri riešení jeho podania zo 

dňa 7.2.2023 smerom k prevádzke multifunkčného ihriska v areáli ZŠ. Namieta jeho 

nepozvanie na zasadnutie komisie, na ktorom sa podľa jeho vyjadrenia uznieslo OZ dňa 

10.2.2023.  Opakovane namieta neriešenie „jeho situácie“.  

Starosta obce prečítal prítomným obsah podania sťažovateľa s titulom „Neriešenie 

mojej situácie“ doručeného na OcÚ dňa 10.8.2023 a vzhľadom k tomu, že podanie 

sťažovateľa z februára 2023 prešetrovala príslušná komisia, vyzval poslanca OZ Petra 

Novického - predsedu komisie výstavby, územného plánovania, rozvoja bývania, dopravy, 

regionálneho rozvoja, životného prostredia, poľnohospodárstva, riešenia protipovodňových 

opatrení, aby napriek tomu, že správu z prešetrenia podania sťažovateľa z februára 2023 

komisiou detailne predniesol na zasadnutí OZ konanom dňa 23.6.2023 opakovane informoval 

prítomných o spôsobe preverenia podania a jeho výsledku a to aj v kontexte sťažovateľom 

uvádzaných skutočností, ktoré tvoria predmet jeho podania doručeného na OcÚ dňa 

10.8.2023. 

Poslanec OZ Peter Novický ako predseda príslušnej komisie informoval prítomných 

o spôsobe preverenia podania sťažovateľa, pričom výsledkom zistení komisie bol záver, že  

vzhľadom na všetky zistené skutočnosti vychádzajúce z doterajších prešetrení sťažovateľa 

a právne posúdenie skutkového stavu právnym zástupcom obec, obec vybudovala 

multifunkčné ihrisko na základe právoplatného a vykonateľného rozhodnutia o zmene 

využitia územia na parcele KN-C č. 884/1, k. ú. Pečovská Nová Ves na multifunkčné ihrisko 

a využíva ho v súlade s podmienkami tohoto rozhodnutia. Predseda príslušnej komisie vo 

svojom vyjadrení detailne opísal všetky dokumenty posudzované pri preverovaní podania 

sťažovateľa, vrátane odborného vyjadrenia statika k možnosti navýšenia osieťovania ihriska. 

So súhlasom poslancov OZ dostali súhlas na vyjadrenie sa k veci aj zástupcovia 

verejnosti prítomní na zasadnutí OZ. 

Sťažovateľ Ján Janič uviedol, že napriek tomu, že OZ na svojom zasadnutí dňa 

10.2.2023 prijalo uznesenie o tom, že bude prizvaný na zasadnutie stavebnej komisie, ktorá 

bude hľadať riešenie jeho problému. Na toto zasadnutie komisie prizvaný nebol a odpoveď na 

jeho sťažnosť dostal až po pol roku po tom, čo sa cez plot informoval u poslanca OZ Petra 

Novického kedy sa bude vo veci jeho podania konať. Informoval, že deti na multifunkčnom 

ihrisku úmyselne prekopávajú lopty na jeho pozemok a to aj v prítomnosti učiteľov 

a trénerov, počkajú kým odíde do kostola a potom preskakujú plot a chodia si na jeho 

pozemok pre lopty, ktoré prekopli. Konkrétne opísal prípad, keď naposledy nejaké deti 

prekopli loptu na jeho pozemok, pýtali od neho loptu aby ju im vrátil. Nedal ju im, ale nechal 

si ju. Loptu od neho následne žiadal vrátiť aj správca ihriska, nedal mu ju a potom ho 

o vrátenie lopty tiež žiadal aj starostov syn, ktorý mu mal v rámci tohto ich rozhovoru 

vulgárne nadávať. V tej veci na polícii podal podanie. Informoval, že starostov syn mu pred 
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časom svojvoľne vošiel do dvora, keď hľadal prekopnutú loptu. Opakovane žiadal, aby sa 

jeho „situácia“ riešila. 

Poslankyňa OZ Ing. Gabriela Kochanová sa opýtala sťažovateľa, koľko lôpt skončí 

prekopnutím z ihriska u neho na záhrade. Odpovedal, že niekedy nič, inokedy viac asi tri 

lopty v týždni. Ďalej sa opýtala sťažovateľa, či by nechcel prehodnotiť svoje správanie 

k deťom, ktorým sa stane, že prekopnú loptu a vrátil im ju. Uľavilo by sa aj jemu, ale aj 

deťom, ktoré sa ho boja a majú pred ním strach. Ján Janič uviedol, že v minulosti lopty 

prehadzoval, potom ich nosil na úrad, starosta ich od neho odmietal prevziať, potom ich nosil 

na políciu, ani tam ich nechceli prevziať a posielali ho na obecný úrad.  

Diskusia naberala na intenzite, sprevádzali ju emócie. Anna Janičová uviedla, aby sa 

už prestalo riešiť navýšenie osieťovania ihriska, ale  dalo sa preč ihrisko, aby už mali pokoj, 

aby ich nerušila jeho prevádzka. Uviedla, že oni platia dane ako ostatní, že predajú dom 

cigánom. Mgr. Oľga Dujavová oslovila Jána Janiča, aby uviedol, či v prípade prekopnutia 

lopty, ktorý opisoval, vrátil loptu desať ročnému dievčaťu. Sťažovateľ uviedol, že loptu 

nevrátil. Žiadal, aby OZ hlasovalo o tom ako sa bude jeho podanie riešiť. 

Vzhľadom na narastajúce emócie počas diskusie starosta obce ukončil diskusiu 

k prejednávanému bodu programu a uviedol, že presné znenie uznesenia prijatého OZ dňa 

10.2.2023 je uvedené v zápisnici z OZ, kde OZ vzalo podanie Jána Janiča na vedomie a toto 

postúpilo na prešetrenie príslušnej komisii. Z dôvodu objektívnosti príslušná komisia 

preverila podanie sťažovateľa. Predseda príslušnej komisie rozhodol o spôsobe preverenia 

obsahu podania sťažovateľa. Ak uznal za vhodné, že neprizve na zasadnutie sťažovateľa je to 

v jeho kompetencii, žiadne uznesenie ho k tomu nezaväzovalo. Zo záveru prijatého príslušnou 

komisiou OZ vyplynulo, že obec vybudovala multifunkčné ihrisko na základe právoplatného 

a vykonateľného rozhodnutia o zmene využitia územia na parcele KN-C č. 884/1, k. ú. 

Pečovská Nová Ves na multifunkčné ihrisko a využíva ho v súlade s podmienkami tohoto 

rozhodnutia. Tento záver je pre obec konečný a viac sa už podaním sťažovateľa zaoberať 

nebude, v tom duchu bude reagovať na všetky ďalšie obdobné podania.   

V tejto časti prejednávaného bodu programu s emóciami zasadnutie OZ opustili 

zástupcovia verejnosti Ján Janič a Anna Janičová. 

  Poslanci OZ zobrali na vedomie podanie s titulom „Neriešenie mojej situácie“ 

doručené na OcÚ Pečovská Nová Ves dňa 10.8.2023 Jánom Janičom.  

V tejto časti prejednávaného bodu programu zasadnutie OZ opustila zástupkyňa  

verejnosti Mgr. Oľga Dujavová. 

 

Uznesenie č. 171/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pečovská Nová Ves podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

berie na vedomie  

podanie s titulom „Neriešenie mojej situácie“ doručeného na OcÚ Pečovská Nová Ves dňa 

10.8.2023 Jánom Janičom, bytom ul. Kostolná 50, Pečovská Nová Ves.  

                                                            

Hlasovanie : Za  8                             Proti     0                                   Zdržal sa       0          

 

14.4. V predmetnom bode programu starosta obce informoval o aktuálnom dianí a situácii 

v obci, rozbehnutých aktivitách a pokračujúcich projektoch za obdobie od 24.6.2023 

doposiaľ.  

 Popri informácii o štandardných a každodenných prácach na obci informoval o: 

- realizácii cyklochodníka, 
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- realizácii projektu rozšírenia zberného dvora, 

- priebehu verejného obstarávania na zhotoviteľa MŠ, 

- priebehu verejného obstarávania na realizátora projektu „Obnova multifunkčných ihrísk 

v obci Pečovská Nová Ves“, 

- schválení dotácie z MD SR na výstavbu 2 BD 2 x 12 BJ, posudzovaní žiadosti na 

poskytnutie pomoci zo ŠFRB na uvedený projekt, 

- začatí prác na projekte Rozšírenie NN rozvodov k 4 x 12 BJ Pečovská Nová Ves, 

- príprave realizácie projektu Rozšírenie vodovodu a kanalizácie v obci Pečovská Nová Ves 

v rozsahu SO – vodovod ul. Rómska s 3 ks výdajných stojanov (automatov) na vodu,  

- podaní žiadosti na projekt „Miestne občianske a preventívne služby v obci Pečovská Nová 

Ves“, 

- podaní žiadostí na zapojenie do projektu „Spolu pre komunity“ NP terénna sociálna práca 

a komunitné centrá, 

- vo veci doručeného podania zo dňa 12.6.2023 označeného ako „Petícia občanov na zníženie 

rýchlosti vozidiel na ul. Na Rybníkoch v Pečovskej Novej Vsi na 30 km/h“ bola doplnená PD 

a zaslaná na posúdenie ODI OR PZ Prešov, 

- 29.6.2023 stretnutie k riešeniu dopravy na ul. Na Dujave a i., 

- príprava PD a povoľovací proces na riešenie križovatky ciest I/68 s III/3183 a jej stavebnú 

úpravu. 

 Poslanci OZ zobrali na vedomie informáciu starostu obce o aktuálnej situácii v obci 

Pečovská Nová Ves za obdobie od 24.6.2023 do 11.8.2023. 

 

Uznesenie č. 172/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pečovská Nová Ves podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

 

informáciu starostu obce o aktuálnej situácii v obci Pečovská Nová Ves od 24.6.2023 do 

11.8.2023. 

 

Hlasovanie : Za   8                             Proti     0                              Zdržal sa       0 
 

 

K bodu č. 15 

 V tomto bode programu s titulom „Otázky a podnety poslancov OZ“ vystúpili 

z poslanci OZ: 

 Peter Novický informoval o rýchlej jazde motorových vozidiel na ul. Kostolnej, ktorú 

bude potrebné riešiť. 

 Ján Antol požiadal prednostu OcÚ, aby na ul. Kvetnej premerali výšky pre možnosť 

odvodnenia ulice v križovatke s ul. Na Dujave na ceste I/68, nakoľko sa v danom mieste po 

dažďoch zdržiava voda a zaplavuje ulicu. 

 

 

K bodu č. 16 

 V tomto bode programu s titulom „Otázky a podnety občanov“ nevystúpil žiadny 

zástupca verejnosti, nakoľko všetci zástupcovia verejnosti opustili zasadnutie OZ pred týmto 

bodom programu. 

 

 



15 

 

K bodu č. 17 

 V závere  starosta obce poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí OZ, pozval ich na 

25. ročník Pečovskonovoveského remeselného jarmoku a následne zasadnutie OZ ukončil.  

 Poslanci OZ, starosta obce a prednosta OcÚ sa odobrali na ul. Ľutinskú za účelom 

preverenia skutkového stavu doručeného podania priamo na mieste. 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice :  

Ján Antol -  

Bc. Mária Bečaverová - 

 

 

 

 

 

PhDr. Jaroslav Dujava                                                                          Štefan Vaľuš 

       starosta obce                                                                                  prednosta OcÚ                  

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Eva Kolcunová  


